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URBROJ:2 1 49- 12-01 -23-Q2
Durilenovac, 30. studenoga 2023.

ZAPISNIK
39. sjednice Skolskog odbora Srednje Skole Josipa Kozarca Durdenovac, poslane

elektronskim putem 27. studenoga 2023. godine



Zapisnik

sa 39. sjednice Skolskog odbora Srednje Skole Josipa Kozarca u Durdenovcu, od 30.
studenoga 2023. godine koja zapodinje u 16:00 sati.

Prisutni Ilanovi:, Oliver Abidii, Kreiimir Abidi6, Mario Dudjak, Tomislav Abidii,
Martje Wplf D.rpzdpk Damir V.aupk

Odsutni Clanovi: Monika Capin,

Predsjednik Skolskog odbora Oliver Abidii kao predsjedavatelj pozdravlja sve
prisutne dlanove i zahvaljuje im na svom dolasku. Predsjedavatell dita dnevni red te owara
raspravu o dnevnom redu. Predsjedavatelj postavlja pitanje ima li netko prijedlog ili
nadopunu za novu todku dnevnog reda kako bi se usvojila.

Tijekom glasovanja dnevni red je jednoglasno usvojen od strane 6 prisutnih dlanova
Skolskog odbora.

DNB,VNI R}]D:

I . Usvajanje i raznatranje zapisnika sa 38. sjednice Skohkog odbora,
2. Suglasnost za zasnivanje radnih odnosa;

o Nastavnik/ca biologije;4 sata ukupne radne tjedne obveze, na nepuno, neodredeno
radno vrijeme;- I izvr5itelj,

3. Zapisnik o nalazu prosvjetne i-trspekcije,
4- Razno.-

AD I.
Predsjsdavatelj prelazi na toiku l. te navodi da su svi ilanovi elektronskim putem prethodno
primili materijal te todku I . daje na razmatranje i usvajanje.
Skolski odbor nakon glasovanja izjainjava se sa 6 glasova Za te se tsvaja Zapisnik s
prethodne sjednice Skolskog odbora.

AD 2.

Druga todka dnevnog reda odnosi se na Prethodnu suglasnost za zasnivanje radnih odnosa;
r Nastavnik/ca biologije na nepuno radno wijeme na neodredeno; 1 izvr5itelj.

Predsjedavatelj predaje rijed ravnatelju koji pojaSnjava dlanovima da je bio poniSten natjedaj
uslijed dobivanja suglasnosti Ministarstva znanosti i obrazovanja za radno mjesto
Nastavnika./ce biologije na neodredeno radno vrljg!.r9 koje je pri,stiglo uslijed provedenog
natjedajnog postupka. Ravnatelj navodi da se na natjedajni postupak prijavilo 3 kandidatkinje
te da je Povjerenstvo za vrednovanje kandidata provelo pismeno i usmeno testiranje
kandidata.
Ravnatelj predlaZe kandidatkinju Ivu BoZinovii za izglasavanje suglasnosti temeljem dlanka
114. (,,NN "br. 87/08, 86/09,92110, 105/10, 90/l l, 5112, 16112,86112, 126/12,94113,152114,
7117, 68/18,98/19, 64/20 i 151/22), Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj
Skoli koji navodi ,,O zasnivanju i prestanku radnog odnosa odluduje ravnatelj uz prethodnu
suglasnost Skolskog odbora, a samostalno u sludaju kada zbog obavljanja ioslova koji ne
trpe odgodu potrebno zaposliti osobu na vrijeme do 60 dana."
Clanica Marija Wolf Drozdek unaprijed iznosi svoje miSljenje te iznosi da 6e glasati protiv.
Smatra da je iz priloiene <iokumentacije o testiranju spoma redenica da Povjerenstvo za
vrednovanje kandidata predlaze ravnatelju karrdidatkinju s najvi5e bodova jer smatra da oni
nemaju pravo predlagati ravnatelju te se ne slaZe s izborom dlanova koji su imenovani u



Povjerenstvo za vrednovanje kandidata. Smatra da nijedan dlan Povjerenstva za vrednovanje
k4ndidata nfig bio iz skupine srod4lf predmeta tj, !7 aktiva prirodo.slovno-matematiike
skupine predmeta koji su u tom sludaju strudnjaci ili sustrudnjaci. Te predlaZe da dlanice u
Povjerenstvu za vrednovanje kandidata budu Mirela Rastija ili Zrnka Ranogajec.
elan Mario Dudjak i dlan Damir Vanek pojaSnjavaju da se u dlanku Z. privilnika o nadinu i
postupku zapoSljavanja uopie ne spominje da dlanovi moraju biti zastupljeni iz razliditih
aktiva ved da ravnatelj imenuje dlanove izreda radnika koji imaju potrebno strudno znanje
vezano uz utvrdivanje znanja, sposobnosti i vje5tina kandidata u postupku natjedaja.
Ravnatelj poja5njava da nema puno zaposlenih u Skoli koji imaju sklopljen ugovor na
neodredeno, a da bi bilo u redu da takvi radnici budu zastupljeni u Povjerenstvu za
vrednovanje kandidata. itan D. Vanek smatra da su kolege iz Sumarskog ukiiru dovoljno
kompetentni da mogu sudjelovati vrednovanju za radno mjesto Nastavnika /ce biologije.
Precisjedavateij sjednice owara raspravu te daje toEku 2. na glasovanje.

Stotski odbor nakon glasovanja izjaSnjava se sa 4 glasa Protiv i 2 Za te donosi

ZAKLJUEAX:
Ne nsvaja se suglasnost za :

- Ivu Boiinovi6, mag.educ.biol. i kemije zaradna radnom mjestu NASTAVNII(CA
BIOLOGIJE- 4 nastavna sata,2 sata ukupne tjedne radne norrne, na neodredeno
vrijeme.

AD 3.
Treca tocka <inevnog reda odnosi se na Zapisnik o naiazu prosvjetne inspekcije. elanovima
Skobkog odbora dostavljen je zapisnik te ravnatelj obja5njava dlanovima da je prosvjetni
inspektor do5ao po upitu i prijavi zaposlenice. Rijed je o pogre5noj isplati regresa. Pogre5ka je
nastala zbog isplate dijela regresa..na za5tiien i dijela regresa na tekuii radun zaposlenice
umjesto samo na za5ti6en radun. elanica Marija Wolf Drozdek navodi da je zaposlenica
poslala upit njoj kao sindikalnoj potjcrcnici s eiljc'm rjeSavanja tog problcma, te da.jc pisani
zahtjev upuden ravnatelju i voditelju radunovodstua. Otvara se rasprava medu dlanovima.
Skohki odbor nakon rasprave i glasovanja izja5njava se sa 6 glasova Za tedonosi

zlxl,JUi.q,K:
Usvaja se T.apisnik o nalazu prosvjelne inspekcije.

AD 4.
eetvrta todka dnevnog reda odnosi se na Razno. Predsjedavatelj predaje rijed ravnatelju
Ravnatelj poja5njava dlanovima

Predsjedavatelj sjednice Oliver Abidii navodi da zakljuduje sjednicu u l6:50 sati.

Zapisnik se predaje na uvid i potpis predsjedniku Skohkog odbora Oliveru Abididu

Zapisnidar:
Suzana Fridl,

Predsjednik Skolskog odbora:

A
Oliver Abidi6,ffi
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